
Kedves Barátok, Túratársak! 

 

Egyesületünk 2023. december 19-én tartott Közgyűlésén bejelentettem, hogy nem töltöm ki az elnöki 

megbízásomból hátra lévő időt: lemondok az elnöki tisztségről. 

Régóta fontolgattam ezt a lépést, elsősorban magamban/magammal beszéltem meg, hisz amikor 

megszületett a döntés, azt már semmiképpen nem akartam semmilyen irányban megváltoztatni. 

Többször elmondtam, és komolyan is gondoltam, hogy addig csinálom, amíg magam is örömet 

találok benne, és az elnöki teendőket képességeim és a közösség számára is hasznosan, magas 

színvonalon tudom ellátni.  

Úgy szerettem volna átadni a stafétabotot, hogy fentiek hiányát, remélem, még nem érzékeltétek. 

Nekem viszont egyre több elfoglaltságot jelent a megszaporodott kis családom, kicsi unokáim. Most 

tudok nekik segíteni, most van rám szükség, ez az idő nem fog visszajönni.  

Szóval, ez nem egy hírtelen döntés volt, egy ideje kerestem, kinek tudnám átadni a feladatot? 

Legfontosabb szempont, hogy legyen fiatal, szeressen túrázni, hozzon sok friss lendületet, de őrizze 

meg az arra érdemes hagyományokat, és legyen közösségi ember. Ezt megtaláltam Pallós Zoltán 

túratársunkban, akinek „házon belül” is nagy segítsége van: felesége, Bodnár Erika személyében. 

Remélem, az idő igazolja, hogy jó választás volt. 

Engedjetek meg egy kis visszatekintést! 

Szinte kívülállóként csöppentem ebbe a pozícióba, az általam nagyra becsült Kovács Kálmán szemelt 

ki, és bíztatott, hogy vállaljam el!  Az ő segítsége sokat jelentett nekem a kezdeti nehézségek idején. 

A nagy múltú egyesület komoly hagyományokkal rendelkezett, ami ad egy keretet a működésnek, 

ugyanakkor a megszokás esetenként hátrány is lehet.  Friss szemmel, új lendülettel vetettem bele 

magam a munkába. A lendületet visszavetette az anyagi források csökkenése, és a korábban 

ingyenesen biztosított állandó működési helyek hiánya. Évről-évre nehezebb körülmények között 

kellett működnünk.  Komoly krízist éltünk át a koronavírus-járvány idején. De ezeket is átvészeltük. 

Tavaly kísérleti jelleggel újraindítottuk a Természetbarát Hét programját. Tíz éve indítottam a 

”Megyejárás”-t, ami máig is töretlen népszerűségnek örvend. Kiváló hangulatú Bakancsos Bál és 

másnap emléktúra zárja az eseményt. Névadója voltam egy kerékpáros túrasorozatnak, aminek a 

”Válaszd a hazait” címet adtam. Akár a Megyejárás, mára ez is túlnőtt a megye határain, távolabbi 

tájakat is szívesen bebarangolunk a bicajos csapatunkkal. Ápoljuk a hagyományos jó kapcsolatunkat  

a Kolozsvári EKE-vel, minden év áprilisában tartjuk közös túránkat. 2010. óta szervezem az EKE-

vándortáborba való autóbuszos utazást, ami minden évben felejthetetlen élményekkel gazdagított 

bennünket. Sok nehézség, ugyanakkor sok kihívás is jutott az elmúlt több, mint egy évtized alatt.  

És a mi TÚRACSAPATUNK! Mennyi gyönyörű táj, mennyi élmény, mennyi nevetés, néha nyögés, de a 

végén mindig csak a szépre emlékszünk, hogy megcsináltuk! Rengeteg barátság szövődött, melyek 

sokszor a magánéletben is megmaradtak.  A túrák által megszámlálhatatlan kedves, értékes embert 

ismerhettem meg! És büszke vagyok arra is, hogy a csoport mindig képes volt közösségként is 

együttműködni. Befogadó és segítőkész volt az újakkal, mi tényleg senkit nem hagytunk az út szélén! 

Örülök, hogy sokaknak csupán ugródeszka volt a mi túránk. Belekóstoltak, és azóta extrém 

túrázóként ostromolják az egyre magasabb csúcsokat. Külön köszönöm a sok kedves túratársnak a 

kitartást, akik évek hosszú során – lehetőség szerint – minden túránkon ott voltak. Sok-sok köszönet 



a szülőknek, nagyszülőknek, akik hozták a gyerekeket. Ők szemünk láttára cseperedtek kamasz, majd 

felnőtt túrázókká.  

Külön meg kell említenem Szegedi Zsoltné Erzsikét, aki évtizedek óta töretlen lelkesedéssel, 

precizitással dolgozott az Egyesületnél. Szerencsés páros voltunk, én pörögtem, szerveztem, ő pedig 

végezte az adminisztrációs, pénzügyi feladatokat. Mindig számíthattam rá, megbízható, 

lelkiismeretes, nagy tapasztalattal rendelkező segítőt kaptam személyében. Ezúton is köszönöm 

magam és az Egyesület nevében is az áldozatos munkáját! 

Így, visszatekintve, úgy gondolom, a nagy múltú egyesület értékeit sikerült megőrizni. 

Tevékenységem értékelése nem az én tisztem, de remélem, ha összegzésre kerül sor, a mérleg nyelve 

pozitív irányba mozdul el.  

Nem búcsúzom, hisz továbbra is fogok túrázni, biciklizni, és tagja maradok ennek a fantasztikus 

közösségnek!  

Köszönöm a gyalogos és biciklis túrák során nyújtott segítségeteket, a barátságotokat!  

És a végére kis ”szolgálati közlemény” 

Fent említett közgyűlésen egyhangú döntéssel, az új nevünk: Hajdútúra Egyesület lett. 

A személyi és egyéb módosításokat rögzíteni kell az Alapszabályban. A változások a Törvényszéki 

bejegyzés után lépnek életbe. 

Addig ez egy átmeneti időszak, amit igyekszünk zökkenőmentessé tenni.  

Kérem, fogadjátok szeretettel az új elnököt, és támogassátok továbbra is az Egyesület munkáját. 

Sok szép túrát kívánok 2024. évre is! 

 

Debrecen, 2024. január 06. 

 

Lévai Gyöngyi 

leköszönő elnök 


